



Pledge submitted by the National Human Rights Committee - Qatar to the Human Rights 75
Secretariat
December 2023

Original language of submission: Arabic

Type of pledge: Single (by one state/actor)

Pledging entity: National Human Rights Committee - Qatar

Location: Qatar

PLEDGE NUMBER 1: تشجيع الدولة على الانضمام إلى اتفاقيات حقوق الإنسان.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 2: مواثمة التشريعية الوطنية النافذة مع معايير حقوق الإنسان.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 3: اعداد مشروع قانون بشأن منع العنف الاسري.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 4: اعداد محاضر قطري في مجال حقوق الإنسان، وإعداد دليل وطني للتدريب.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 5: إعداد دليل أعضاء مجلس الشورى إلى حقوق الإنسان.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 6: اعداد دليل العمل التطوعي القائم على نهج حقوق الإنسان.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 7: إعداد مدونة مبادئ توجيهية بشأن حقوق الإنسان في الوظيفة العمومية.

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 8: إقامة مسابقة الأفلام الوثائقية ومعرض فن الكاريكاتير من أجل حقوق الإنسان

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027

PLEDGE NUMBER 9: إنشاء الشبكة الخليجية للمؤسسات الوطنية لحقوق الإنسان

Expected deadline within which pledge will be realised: Dec 10, 2027